

SINO - RICH SEC. & FUTURES LTD

EIPO Application Form

注意事項：本公司將會收取港幣 50 元正(現金申請)或港幣 200 元正(保證金申請)作為手續費

Attention： SINO-RICH SEC. & FUTURES LTD will charge HK\$50 (Cash apply) or HK\$200 (Margin apply) from client's account for application fee.

Stock name/code 股份名稱/號碼：	
--------------------------	--

Name of Client 客戶名稱：	A/C No. 戶口號碼：	Application Quantity 申請股數：

Signature 簽名：	Date(dd/mm/yy)日期（日/月/年）

填妥後，請於截止日期前傳真回本公司交收部 (FAX No. 3101 0099)，並確保閣下證券戶口內有足夠現金支付認購費用。

Please fax the application form to Sino-Rich Sec. & Futures Ltd (FAX No. 3101 0099) before closing date and confirm the applicant's account has enough money for purchasing.

備注：如本公司因誤時或機器故障，引致未能代客戶辦理，概不負責。歡迎致電客戶服務部（+852 31010504）查詢認購情況。

Remarks: In case Sino- Rich Sec. & Futures Ltd cannot execute its client's order because of time delay or machine problem, Sino- Rich Sec. & Futures Ltd has no responsibility for compensation. Please contact customer service department（+852 31010504）to check the status.

For Internal Use								
Phone record no. :				Phone record time :				
Application Type :		EIPO cash					AN:	
		EIPO margin	Loan %:		Interest %:	9	AN:	
		IPO Fin	Loan %:		Interest %:		Channel :	
Application Amount :				Handling Charge :				